
Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i ”Pausen” på Padborgvej 
 
Torsdag den 12. november 2020 
Kl. 17.00-19.00 
 
 
 

Mødedeltagere: 
Louise Sørensen 
Ditte Rhodenberg 
Bjørn Schindhelm 
Kenneth Kristensen 
Jan Skovdahl 
Morten Schultz 
Susanne Ries 
Lærer Sven Wamser 
SFO- leder Lars Zeuthen 
Skoleleder Jon Sønderby 
Elevrådsformand Carlotta Ruppel 
Næstformand elevrådet Anita Mir 
Elevrådsformand: Julie Andersen 
 

Andre inviterede: 
 

Afbud: 
Lærer Michael Wissing 
Peder Stilling (fast gæst) 
 
Afbud mad:  
Louise, Michael, Morten 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold Ansvarlig Referat 

 5 Sang  Jon Erstattet af præsentationsrunde 

451 40 Formanden 
 
 
 
 
Skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jon 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Louise 
 
 
 
 

Rengøring af toiletter halter, hvilket betyder, at mange 
elever holder sig hele skoledagen og undgår at drikke 
vand. Jon følger op. 
 
 
Rengøring 
Rengøringen har været i udbud, og på trods af, at der er 
afgivet det bedste kontrolbud fra Lyreskovskolens side, 
så er det fra 1. januar et eksternt firma, der kommer til 
at varetage rengøringen. 
Der er 3 fastansatte, der overgår til eksternt firma, hvis 
de er interesseret, mens de to tidsbegrænsede kan 
søge stillinger. 
Den fleksibilitet, der tidligere har været, er ledelsen 
spændt på om kan eksisterer ikke fremadrettet. 
 
Møbler 
Møbler kan ikke leases, men kan afdrages over 5 år. 
Skolen er ikke i en gunstig situation ifm. 
ekstrabevillinger set i lyset af vores afviklingsplan. 
Louise undersøger muligheden for fundraising efter 14. 
december 2020. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elevrådet 
 
 
 
 
 
Andre medlemmer 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jon 
 
 
 
Jon 
 
 
 
 
 
 
 
Jon 

 
Ergoterapeut 
Det ligger ikke i ergoterapeuternes jobbeskrivelse at 
skoleelever skal have justeret deres arbejdsstilling. 
De er dog ikke afvisende for at komme og fortælle om 
principper omkring arbejdsstillinger. 
Bestyrelsen, elevrådet og ledelsen involveres i 
processen omkring valg af type. 
 
Skolefoto 
Der har været flere klager over årets billeder. 
Vi prøver Odense Skolefoto næste år. 
 
Budget 2021 
Er netop frigivet. Det første halve år er det hidtidig 
tildelingsmodel, der kører indtil sommerferien. 
Fra august 2021 kommer der en ny tildelingsmodel, 
hvor der kommer flere penge ud på skolerne. Til 
gengæld kan der ikke søges om visitationsmidler 
Tildelingsmodellen for 2. halvår 2021 er ikke vedtaget 
endnu. 
 
Bemanding 
Tavs er desværre stoppet i SFO’en. Han har fået andet 
fast arbejde. 
Pernille er startet primo november i SFO med timer i 1. 
årgang. 
Derudover starter en studerende i SFO i december i 6 
måneder. 
Christian og Kathrine er startet i Team 7. 
Der opslås en børnehavelederstilling med start i marts 
2021, da der laves en indsats ift de kommende 0. 
klasseelever og skoleparathed. 
 
Mundbind 
Det er vedtaget, at gæster på skolen bærer mundbind. 
Der kommer skiltning op og der bliver orienteret via 
AULA. 
 
Udfordringer i fm. bemanding 
Det er vedtaget, at en kristendomstime konverteres til 
en engelsktime indtil jul i 5a.. 
 
Mundbind 
Der er bekymring for, at alle de mundbind, der bliver 
udleveret til specielt busbørnene, bidrager urimeligt 
meget til forurening af naturen. Jon kontakter 
forvaltningen i forhold til om der kan udleveres 
stofmundbind. 
 
Afdelingsmøde i udskolingen 



Elevernes pauser er en udfordring, da nogle elever 
begynder at kede sig. Det vurderes at være 
coronabetinget pga. de fysiske begrænsninger. 
Skolens fysiske indretning er ikke attraktiv i forhold til 
pauser, bl.a. mangler der siddepladser. 
Der har tidligere været udbedt sig længere tid til at 
spise, spørgsmålet er om det kun er i indskolingen. 
Der er forskellig indstilling fra lærerne for om man må 
spise i timerne. 
Det kan overvejes om der skal differentieres mellem 
grundskole og overbygning. 
 
Ros til skoleledelsen 
Der er ros til skoleledelsens håndtering af 
coronaudbrud. 
 
Fordelingsmodellen vedr varme og el 
Morten holder møde med Lars Svenson omkring 
tildelingsmodellen. 
 
Deltagelse i virtuelt landsmøde 
Kenneth deltager i virtuelt landsmøde og stemmer på 
nuværende formand. 

452 10 Udluftning udskolingen  Handleplan: 
Uge 46        Kommunale Ejendomme orientere pedel og 
leder på skolen om projektet og om evt. 
bygningsmæssige konsekvenser 
Uge 46        Gennemgang med rådgiver på skolen 
Uge 46-49    Udarbejdelse af udbudsprojekt 
Uge 47        Notat til byggetilladelse udarbejdes og 
indsendes – håber på tilladelse inden jul 
Uge 49-51    Udbud til entreprenører 
Uge 51-52    Licitation og kontrakt med entreprenør 
Uge 01-02    Opstart på projektet, efter aftale med 
skolen 
Uge 02-14    Udførsel, herunder indregulering, 
funktionsafprøvning m.v. 
Uge 14        Aflevering 
  
 

453 15 Opsamling spørgeskema 
corona 

 Der er under 6 % der har svaret på 
spørgeskemaet, så validiteten og reliabiliteten er 
for lav til at konkludere noget ud fra dette. 
Rigtigt ærgerligt, da det har fyldt meget i foråret. 
 

Erfaringer fra 

coronatiden forår 2020 på Lyreskovskolen - Analyserapport.pdf
 

 
Skole & Forældre har også lavet en undersøgelse: 



https://skoleborn.dk/corona-skolen-var-ret-

fantastisk/ 

454 15 Principper 
 

 
 
 
 
 
Jon 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jon 

Antimobbestrategi  

Antimobbestrategi 

red 121120.pdf
 

Sendes ud til alle forældre, så de kan få en snak 
med deres børn. 
Derudover skal lærerne også italesætte det, så 
der kommer generelt fokus på det. 
 
 
Kontaktforældre 

 

Forældrerådspolitik 

red 121120.pdf
 

Det tilføjes under pkt. 1, at medlemmer af 
skolebestyrelsen kan sidde i forældrerådet. 

 

455 10 Status økonomi 
 

 Økonomien blev gennemgået og taget til 
efterretning. 
 

456 5 Punkter dagsorden næste 
møde 

 Principper: Netetik og kommunikation 
Legepladser 
Økonomi 
Skoleledelsens info (skolefest?) 
Bring your own device 

457 10 Evt.  Der er god tilbagemelding på Trivselsklasserne fra 
forældrene. 
 
Der er flere forældre, der har udtrykt ærgrelse 
over, at deres børn ikke må gå Luciaoptog. 
VI kan uden problemer lave to optog næste år, 
hvis restriktionerne tillader det. 
 
Referater fra bestyrelsesmøder lægges ud på 
AULA. 

 10 Nyt fra:  
Lukket område 

 Punktet blev gennemgået. 

 
Punkter til næste møde 
Principper – netetik og kommunikation 
Bring your own divice 



Punkter til dagsorden fremadrettet: 
Værdierne – visionerne (efter jul) 
Udluftning 
Legepladser 
Kantine 
 
 


